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Organ  Finnvedens Samordningsförbund, Styrelsen  

 

 

Plats och tid  2024-09-04 kl 08.00-10.10 via Teams 

 

Beslutande  Andreas Appelberg, Arbetsförmedlingen §§ 8-16 

Anton Sjödell, Gislaveds kommun 

Arnold Carlzon, Värnamo kommun 

Klas Rydell, Försäkringskassan 

Senada Sacic, Region Jönköpings län §§ 1-14 

 

 

 

Övriga deltagande Peter Hedfors, förbundschef 

Viktoria Önneby, verksamhetsutvecklare 

 

 

 

Utses att justera Arnold Carlzon 

 

Sekreterare 

 

Digital justering 
Peter Hedfors 

Mötesordförande Digital justering  
Anton Sjödell 

Justerare  Digital justering 
Arnold Carlzon 

 

 

 

 

Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Styrelse  

 

Finnvedens Samordningsförbund, Styrelsen   

Sammanträdesdatum 

 

2024-09-04    

Datum för uppsättande  

 

2024-09-10 Datum för nedtagande 2024-10-01 

Förvaringsplats  

 

Förbundets kansli, Tändsticksgränd 23, Jönköping 

 

 

..................................................................... 

 

 Peter Hedfors, förbundschef  
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§ 1.  Information om utvärdering av IT-spåret 

Utredaren Lars Wallström, Region Jönköpings län, redovisade den utvärdering han 

gjort av hur IT-spåret fungerar efter flytten till Ädelfors folkhögskola.  

Han nämnde också tre alternativa sätt att tänka angående fortsatt finansiering. 

Utvärderingen och bildspelet som användes vid presentationen publiceras på 

gemensamma hemsidan för förbunden i länet.  

Till mötet hade alla tre styrelserna och beredningsgrupperna i länet bjudits in. 

 

§ 2.  Öppnande  

Senada Sacic hälsade alla välkomna och öppnade mötet, eftersom Stefan Lundell hade 

förhinder att närvara. Uppgifter togs angående arvode mm. 

 

§ 3.  Val av mötesordförande och justerare 

Senada meddelade att hon bara kan delta närmaste timmen. Det är inte säkert mötet är 

klart då. Därför bedömde styrelsen att mötet bör ledas av någon annan. 

 

Styrelsen beslutade att välja Anton Sjödell till mötesordförande och Arnold Carlzon 

till justerare. 

 

§ 4.  Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutade att fastställa dagordningen. 

 
§ 5.  Aktuellt i förbundet 

Peter Hedfors och Viktoria Önneby kommenterade den skriftliga rapporten Aktuellt i 

förbundet som styrelsen fått del av. 

 

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna. 

 

§ 6.  Meddelanden 

Följande meddelanden, inkomna protokoll mm anmäldes till styrelsen 

a) Protokoll AU 240822 

b) Minnesant beredningsgruppen 240614 och 240829 

c) Minnesant styrgrupp Samverkansteam Finnveden 240320 och 240523 

d) Synpunkter på utvärderingen av IT-spåret från styrgruppen 240620 

e) Halvårsrapport IT-spåret 

f) Prot.utdrag regionfullmäktige 240611 om ansvarsfrihet 2023 

g) Prot.utdrag KF Gnosjö 240627 om ansvarsfrihet 2023 

h) Protokoll från styrelsemöte med NNS 240523 

i) Mail På gång i NNS juni 2024 

j) Skrivelse från NNS angående ändringar av Finsam-lagen 

k) Månadsbrev augusti 2024 om att öka upptäckten av våld  

 

Styrelsen beslutade att lägga meddelandena till handlingarna 
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§ 7.  Delårsrapport 2024 

Förbundschef kommenterade förslaget till Delårsrapport för första halvåret 2024. 

Enligt prognosen förbrukas årets medel och drygt 600tkr av kapitalet under året. 

 

Styrelsen beslutade att fastställa Delårsrapport 2024 och skicka den till medlemmarna. 

 

§ 8.  Budget 2025 

Enligt statens förslag till idealfördelning av bidrag 2025 kommer förbundet att få en 

sänkning från 2.529tkr till 2.423tkr. Totalt innebär det ca 200tkr lägre medlemsbidrag 

jämfört med i år. Styrelsen resonerade kring dilemmat. Det rådde samma förhållande 

förra året. Då äskade förbundet oförändrade medel jämfört med 2023 och beviljades i 

stort sett det. I år beräknas fortfarande ett stort överskott finnas kvar. Samtidigt behövs 

medel både till fortsatt satsning på Samverkansteam Finnveden och möjlighet att 

pröva någon ny insats, eftersom behoven är stora. Det kan också komma en ansökan 

om fortsatta medel till IT-spåret. 

 

Styrelsen beslutade att meddela Försäkringskassan att förbundet inför 2025 äskar 

motsvarande bidrag som man beviljats för år 2024. 

 

§ 9.  IT-spåret 

Redovisningen om IT-spåret i början av dagens möte kommenterades. Alla var 

överens om att det var en bra genomförd utvärdering, som visade att folkhögskolan 

levererar en verksamhet som studenterna är nöjda med.  

Kommuner och region har bjudit in Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan till 

samråd om finansieringen nästa vecka. Innan dess är det svårt att veta vad som sker i 

den frågan. Det är dock känt att Höglandets samordningsförbund inte har medel kvar 

för att kunna gå in med fortsatt finansiering. Styrelsen får återkomma till frågan om 

det kommer en ansökan om fortsatta medel. 

 

Styrelsen beslutade att lägga informationen till handlingarna. 

 

§ 10.  Integritetspolicy 

Förslag till ny Integritetspolicy för förbundet diskuterades. Policyn ersätter en tidigare 

version, som bl a förbundets dataskyddsombud påpekat bör åtgärdas. 

 

Styrelsen beslutade att fastställa nya Integritetspolicyn enligt förslag. 

 

§ 11.  Årsrapport GDPR och incidenthantering 

Årsrapport 2023 om GDPR och Granskningsrapport angående förbundets 

incidenthantering inkom i våras. Förbundschef kommenterade ett PM med 

kommentarer om vad som åtgärdats sedan dess. Nu är det bara fyra gamla punkter 

kvar, som inte åtgärdats. 

Comfact Signature Referensnummer: 152799SE



Styrelseprotokoll för Finnvedens Samordningsförbund 2024-09-04 

   
                                                  

 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

   

 

 

4 

Det finns också ett behov av att komplettera hemsidan med styrelsens mailadresser. 

Styrelsen fick information om hur deras personuppgifter hanteras. 

 

Styrelsen beslutade  

Att godkänna rapporten i PM:et 

Att hantera e-post till styrelsen på hemsidan genom att lägga in en länk 

Att stå fast vid tidigare bedömning att de kvarvarande fyra punkterna som nämns i 

rapporten inte behöver åtgärdas. Motiv: tidsbrist. 

 

§ 12.  Rutin angående utlämnande av allmänna handlingar 

Ett förslag till rutin för utlämnande av allmänna handlingar diskuterades. Styrelsen 

behöver ta ställning till om förbundet ska ta ut avgift. Det finns anledning att ha 

motsvarande rutiner som Gnosjö kommun. 

 

Styrelsen beslutade att fastställa rutinen inklusive avgifter enligt förslag. 

 

§ 13.  Samråd med riksdagspolitiker 

Höglandets samordningsförbunds styrelse har föreslagit att de tre förbundens 

ordföranden bjuder in riksdagspolitikerna på länsbänken i början av 2025. 

Förbundschefen presenterade vilka tankar han och kollegan Kajsa Hallmans resonerat 

om. Kontakt har också sökts med två av ledamöterna för att höra om deras tankar inför 

mötet. Förslagsvis genomförs det en måndag v 7 eller 8. Styrelsen ställde sig positiv 

till tankarna och förespråkade vecka 8. 

 

Styrelsen beslutade att lägga informationen till handlingarna. 

 

§ 14.  Kommande möten 

Det fanns inga förslag till ändringar gällande höstens planering.  

 

§ 15.  Övriga frågor 

a) Andreas Appelberg informerade om att Jönköpings län sticker ut positivt i den 

senaste AF-statistiken. I övriga län har användningen av lönestöd typ OSA och 

lönebidrag minskat och färre personer med nedsatt arbetsförmåga kommit ut i 

arbete, men här i länet har utvecklingen varit positiv. 

 

b) Beredningsgruppen tog häromdagen ställning till ett förslag till upplägg som ska 

ersätta nuvarande Arenasamverkan på handläggarnivå. Viktoria Önneby förklarade 

att det nya upplägget innebär att vi ännu bättre tar vara på den resurs som 

Samverkansteamet innebär.  

 

Tanken är att teamet ska hjälpa till med konsultationer kring vad som är gjort i 

ärenden och vilka som bör fortsätta delta i samråd med individen. Upplägget 

benämns Konsultation Finnveden. Det innebär att uppdraget till teamet utökas 
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inom ramen för fastställd budget och att Vaggeryds kommun inkluderas i 

samarbetet i teamet. 

 

Styrelsen konstaterade att förslaget är väl genomarbetat och förankrat i 

organisationerna. Det är positivt att redan pågående arbetssätt i samverkan, till 

exempel SIP-möten, tas tillvara. Man ställde sig bakom förslaget. 

 

Styrelsen beslutade 

Att godkänna tillägget i Samverkansteamets uppdrag att även omfatta Konsultation 

Finnveden (se separat dokument) 

Att initiera avslut på den nuvarande överenskommelsen om Arenasamverkan. 

Att ta initiativ till en överenskommelse om den nya samverkansformen Konsultation 

Finnveden med Vaggeryds kommun. 

 

§ 16.  Avslutning 

Anton Sjödell tackade för förtroendet och avslutade mötet kl 10.10. 
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